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 تعدیل ۳۵۰۰ نفر 
از کارکنان شهرداری

 علی دایی گزینه  
تیم ملی است

یادداشت روز خبر
AFC یک بام و دو هوای

فوتبال  کنفدراسیون  عجیب  اقدام 
آسیا در برابر میزبانی ایران بارزترین مصداق 

یک بام ودو هواست.
در  آسیا  مسابقات  کمیته  مسئولان 
نبود  واهی  علت  به  را  میزبانی  شرایطی 
امنیت از ایران گرفتند که در عربستان و 
عراق درگیری های زیادی به وقوع پیوسته 

است، اما همچنان میزبان بازی ها هستند.
نهاد  یک  عنوان  به   AFC که  این 
کاملا ورزشی در تصمیم گیری اش سیاست 
المپیک  منشور  با  است  داده  دخالت  را 
منافات دارد و به نوعی طرح سیاسی شدن 
پررنگ تر  را  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
می کند، موضوعی که باید رئیس بحرینی 

آن پاسخگو باشد.
ناگفته نماند عمیق نبودن دیپلماسی 
این  سرنخ  فوتبال  فدراسیون  در  ورزشی 
مشکل و موارد مشابه است، وقتی مهدی 
تاج به جای کفاشیان عضو کمیته مسابقات 
برنامه ریزی ها  از  پاره ای  در  سال  سه  شد 
 AFC دخیل بود و وقتی امسال انتخابات
برگزار و وی به عنوان نایب رئیس انتخاب 
از  مسابقات  در کمیته  را  شد، کرسی اش 

دست داد.
از  بعد  تاج  چرا  که  اینجاست  سوال 
رفتنش از کمیته مسابقات، نماینده ای را به 
عنوان جایگزین معرفی نکرد تا فوتبال ایران 

در لیگ قهرمانان به چنین روزی نیافتد!
به واقع اگر نماینده ای کاردان و زبان 
بلد در AFC داشتیم این اتفاقات گریبان 
فوتبال مان را نمی گرفت و در همان لحظه 
که موضوع بر سر لغو میزبانی ایران بود از 
همان ابتدا امنیت کشورمان را به رخ دیگر 
اینطور  و  می کشاند  منطقه  نمایندگان 
نمی شد که آن ها در نبود وکیل ایرانی یک 
طرفه قضاوت کنند و میزبانی را از کشور 

عزیزمان بگیرند.
این که سال ها قبل مسئولان وقت 
در مقابل تیم های عربستانی کوتاه آمدند 
 AFC باعث شد اعضای کمیته مسابقات
بار  این  و  روند  فراتر  گام  یک  بازهم 
باشگاهی  از همه تیم های  ایران  میزبانی 
این  با  مقابله  ببرند،  سوال  زیر  را  آسیا 
تصمیم گیری اشتباه برگ برنده ای برای 
فوتبال ایران خواهد بود و تضمینی برای 

آینده آن.
این  در  ایران  نمایندگان  که  حالا 
از حضور  و  متحد شدند  با هم  مسابقات 
در رقابت های لیگ قهرمانان کنار کشیدند، 
و  ایران  فوتبالی  نهاد های  است  ضروری 
مسئولان مربوطه با طرح شکایت و پیگیری 

از مجاری قانونی احقاق حق کنند.
مشکل  این  رفع  از  بعد  همچنین 
آن ها باید به فکر کسب کرسی بین المللی 
کنفدراسیون  مختلف  کمیته های  در 
بروز  شاهد  دیگر  تا  باشند  آسیا  فوتبال 

این مشکلات نباشیم.

ابراهیم شکوری: ایران در زمین 
ثالث بازی نخواهد کرد

گفت:  فوتبال  فدراسیون  دبیرکل 
رویکرد  و  هدف  یک  با  صدا،  یک  همه 
تیم  نباید  که  هستیم  عقیده  این  بر 
کند،  بازی  دیگری  کشور  در  کشورمان 
ما است که در کشور خود  حق طبیعی 

بازی کنیم.
دبیرکل  شکوری«  »ابراهیم 
با  ارتباط  در  کشور  فوتبال  فدراسیون 
وزیر  حضور  با  ورزش  فراکسیون  جلسه 
تصمیم  خصوص  در  جوانان  و  ورزش 
برگزاری  ممنوعیت  برای    AFC
ایران  در  آسیا  قهرمانان  لیگ  بازی های 
جلسه  ورزش  فراکسیون  جلسه  گفت: 
باشگاه  اقدامات  از  گزارشی  بود،  خوبی 
،کمیته  فوتبال  فدراسیون  فوتبال،  های 
ورزشی المپیک و وزارت ورزش خدمت 
نمایندگان مجلس ارایه و نمایندگان نیز 
رابیان  خود  نظرات  نقطه  زمینه  این  در 
که  هستیم  ای  جوابیه  منتظر  کردند.  
ما  برای  ساعت5  امروز  جلسه   از  پس 
به  فردا  احتمالا  که  شد  خواهد  ارسال 

دستمان می رسد.
با یک  او ادامه داد: همه یک صدا، 
هدف و رویکرد بر این عقیده هستیم که 
دیگری  کشور  در  کشورمان  تیم  نباید 
که  است  ما  طبیعی  حق  کند،  بازی 
و  هوادارن  کنیم.  بازی  خود  کشور  در 
حق  حداقل  که  خواهند  می  ها  باشگاه 
زمین  در  ها  بازی  و  شود  محقق  شان 
کشورمان و با حضور تماشاگر ها برگزار 
شود. خواسته و اعتراضمان را به صورت 
انعکاس   AFC به  شفاهی  و  مکتوب 

دادیم و در حال رایزنی هستیم.
که  جمله  این  بیان  با  شکوری 
به  ختم  سیاسی  اقدام  این  امیدواریم 
 AFC امیدواریم  خیر شود مطرح کرد: 
انچه را که عدالت است انجام دهد. ایران 
در مقایسه با بسیاری از کشور ها مانند 
کنگ   هنگ  و  یمن   ، عربستان  فرانسه، 
امنی  دارد و مشکلی هم  شرایط بسیار 
بحث  یک  این  نداریم.  زمینه  این  در 
و  AFC مطرح کرده  است که  سیاسی 

امیدواریم حل شود.
 دبیر  کل فدراسیون فوتبال کشور 
در پاسخ به این سوال که اگر شرایط به 
آیا  نرود  پیش  خواهیم  می  که  ای  گونه 
ایران در زمین ثالث بازی خواهد کرد؟« 
گفت: نه قطعا خواست مردم و باشگاه ها 
فوتبال  وفدراسیون  نیست  چیزی  چنین 
نیز  با این موضوع مخالف است که  در 
و  ماهیت  زیرا  کنیم  بازی  ثالثی  کشور 
جذابیت فوتبال به بازی در کشورمان و  با 
حضور تماشا گران است. اگر  این جذابیت  
در  ضربه  بر  علاوه  بگیریم  فوتبال  از  را 
و  فنی  های  بحث  در  اقتصادی  مسایل 

روانی هم بر بازیکنان تاثیر می گذارد.

در جلسه ای با وزیر ورزش مطرح شد؛

تاکید اعضای فراکسیون ورزش مجلس بر عزت ملی

سیاستهاي دولت براي بازار معدن تشریح شد؛

تاکید وزیر صمت بر جلوگیري از خام فروشي

اعضای فراکسیون ورزش مجلس در جلسه ای با 
سیاسی خواندن تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا بر 

عزت ملی تاکید کردند.
مجلس  نمایندگان  ابتدا  جلسه  این  در 
توضیحاتی  اقدام  این  درخصوص  اسلامی  شورای 
خارجه  امور  وزارت  و  دولت  از  و  کردند  ارائه 
جوانان،  و  ورزش  وزارت  کنار  در  تا  خواستند 
و  فوتبال  فدراسیون  و  المپیک  ملی  کمیته 
و  سپاهان  استقلال،  پرسپولیس،  باشگاه   ۴
باشگاه های  در  ایران  نمایندگان  که  شهرخودرو 

گیرند. قرار  هستند،  آسیا 
در  ورزش  فراکسیون  رئیس  تابش  محمدرضا 
این جلسه با اشاره به تعلیق رشته جودو گفت: بعد 
از اینکه جودو تعلیق شد پیش بینی می کردیم که 

فوتبال گام بعدی جامعه جهانی باشد.
اقتصادی  جنگ  ما  با  فقط  دشمن  افزود:  وی 
ندارد و در زمینه های سیاسی و اجتماعی و ورزشی 

هم اقداماتی صورت می دهد.
تابش گفت: باید از قدرت دیپلماسی استفاده 
امور  وزیر  اول،  معاون  جمهور،  رئیس  و  کنیم 
از غرور  قانونی خود  ابزار های  از  و مجلس  خارجه 

ملی دفاع کنند.
یوسفی رئیس کمیته فوتبال فراکسیون مجلس 
نیز در این جلسه با بیان اینکه طبق اساسنامه کمیته 
بین المللی المپیک )ioc( دخالت سیاست در ورزش 
ممنوع است، پیگیری حقوقی از طریق دستگاه های 

مربوط را خواستار شد.

افزود:  و  کرد  اشاره  تحمیلی  جنگ  به  وی 
در  کشور  یک  که  است  شرایطی  در  تصمیم  این 
سال  در  ما  حال  این  با  اما  باشد،  جنگ  شرایط 
مبارک  دهه  المللی  بین  مسابقات  میزبان   ۶۴

بودیم. فجر 
منفعل  به  نیز  مجلس  نماینده  دیگر  نعمتی 

کرد  اشاره  فوتبال  فدراسیون  وقت  رئیس  بودن 
سعودی ها  که  زمانی  در  ما  متاسفانه  گفت:  و 
آن ها  حالا  و  کردیم  عمل  منفعل  کردند  شیطنت 

فراتر گذاشتند. پارا 
احساسی  و  باشیم  مراقب  باید  افزود:  وی 
به  امارات  و  سعودی  عربستان  نکنیم،  عمل 
که  بشنوند  دولت  از  که  هستند  این  دنبال 
جدیدی  بازی  آنگاه  نمی شوند  حاضر  ما  تیم های 
این  تا  کند  باید کمک  ولی مجلس  بیندازند،  راه 

شود. حل  موضوع 
یوسف نژاد دیگر نماینده مجلس شورای اسلامی 
به قانع کردن افکار عمومی اشاره کرد و گفت: باید 
نماینده  شویم.مطهری  آینده  حرکت های  مانع 
مجلس نیز در این باره گفت: اگر الان کوتاه بیاییم 

در آینده تیم ملی ما باید در کشور ثالث بازی کند.
ورزش  وزیر  فر  مسعود سلطانی  این جلسه  در 
قهرمانی،  ورزش  معاون  نژاد  علی  مهدی  جوانان،  و 
فدراسیون  کلی  دبیر  سرپرست  شکوری  ابراهیم 
باشگاه  سرپرست  زاده  خلیل  اسماعیل  و  فوتبال 
توضیحاتی  فر  سلطانی  که  داشتند  استقلال حضور 

را نیز ارائه کرد.

حوزه  فعالان  نارضایتي  دنبال  به 
درصدي   25 تا   20 عوارض  از  معدن 
سال  مهرماه  در  معدني  مواد  صادرات 
سیاست  هماهنگي  کارگروه  جاري، 
آذر  پایاني  روزهاي  در  صادراتي  هاي 
در  و  داد  جلسه  تشکیل  جاري  سال  ماه 
برخي  صادراتي  عوارض  بازنگري  یک 
رغم  به  اما  داد  کاهش  را  معدني  مواد 
بخش  فعالان  همچنان  تعرفهها،  کاهش 
خصوصي نسبت به دخالت دولت و تعیین 

دارند. تعرفههاي صادراتي گله 
عنوان  به  صنعت  وزیر  راستا  این  در 
اصلي  متولي  که  وزارتخانهاي  سکاندار 
عنوان  به  و  است  کشور  در  معدن  بخش 
شده  مطرح  مشکلات  مرجع  مهمترین 
محصول  تا  سنگآهن  از  فولاد  زنجیره  در 
هدف  است  معتقد  میشود،  شناخته  نهایي 
از وضع عوارض، حمایت از تولید داخلي و 
صادرات با ارزش افزوده بیشتر و همچنین 

اشتغالزایي است.   
معدن  صنعت،  وزیر  رحماني،  رضا 
مواد  صادرات  اهمیت  درباره  تجارت  و 
گانه  هفت  محورهاي  از  )یکي  معدني 
و   )98 سال  در  صمت  وزارت  برنامه 
درصدي،   25 عوارض  وضع  با  آن  تضاد 
است  مهمي  موضوع  صادرات  اظهارکرد: 

جدید  تعرفههاي  وضع  از  دولت  قصد  و 
از خام فروشي است،  صادراتي جلوگیري 
ارزش  با  محصولات  به  مربوط  تعرفه  این 
افزوده بالا نیست بلکه مواد معدني خام و 

نیمه خام را شامل میشود.
وزیر صمت با تاکید بر اینکه در پیش 
منافاتي  و  تناقض  سیاستي  چنین  گرفتن 
با اصل صادرات مواد معدني ندارد، تصریح 
این  صمت  وزارت  سیاست  و  برنامه  کرد: 
نشود  صادر  خام  صورت  به  مواد  که  است 
و با ایجاد ارزش افزوده بیشتر، براي جوانان 
پایاني  محصول  نهایت  در  و  اشتغالزایي 

صادر شود.
به  فروشي  خام  با  اینکه  بیان  با  وي 
سمت  به  باید  و  مخالفیم  صادرات  عنوان 
معدني  مواد  بیشتر  افزوده  ارزش  ایجاد 
در  معمولا  کرد:  عنوان  کنیم،  حرکت 
افزوده  ارزش  شده  فرآوري  محصولات 
مساله  این  که  دارد  وجود  بیشتري 
بنابراین  میشود.  صادرات  تقویت  باعث 
باعث  خام  مواد  صادرات  ممنوعیت 

نمیشود. کاهش صادرات 
رحماني افزود: امروز یکي از مهمترین 
دغدغههاي دولت و مسوولان کشور ، ایجاد 
رونق تولید و در کنار آن اشتغالزایي است و 
صدور مواد معدني خام مانع تحقق این امر 

مهم میشود.
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
در  عوارض  وضع  تاثیرگذاري  درباره 
بالاتر  افزوده  ارزش  با  محصولات  تولید 
خصوص  به  مساله  این  قطعا  کرد:  عنوان 
خام  معدني  مواد  صادرات   کاهش  در 
 9 آمار  بررسي  است.  بوده  تاثیرگذار 
مشابه  مدت  به  نسبت   98 سال  ماهه 
صادرات  رشد  نشاندهنده  گذشته  سال 
وزارت  که  است  مختلف  زمینههاي  در 
چارچوب  در  تجارت  و  معدن  صنعت، 
بوده  مهم  مساله  این  پیگیر  خود  وظایف 

است.
صادراتي  عوارض  تاکیدکرد:  وي 
و  داخلي  تولید  از  حمایت  راستاي  در 
در  و  افزوده  ارزش  بالاترین  به  دستیابي 
حوزه مواد خام و نیمه خام تعیین شد و 
قطعا در مسیر رونق صادرات اخلال ایجاد 

کرد. نخواهد 
بودن  قابل تحقق  درباره  وزیر صمت 
تولید 55 میلیون تن فولاد تا افق 1۴0۴ 
تعیین  هدف  تحقق  لازمه  داد:  توضیح 
جدید  اکتشافات   1۴0۴ افق  براي  شده 
است، به این مفهوم که باید معادن جدید 
تامین  صورت  این  غیر  در  کنیم  فعال  را 
کاري  فولاد،  میزان  این  براي  خوراک 

امکان  فعلي  شرایط  در  اما  است  سخت 
دستیابي به طرح جامع فولاد وجود دارد.
بودجه  لایحه  در  اینکه  بیان  با  وي 
با  نفت  به  وابستگي  کاهش  آینده  سال 
قرار گرفته  از گذشته مدنظر  بیشتر  تاکید 
است، تصریح کرد: کشور ما با بهره مندي 
از منابع خدادادي در بخش معدن، میتواند 
و  اشتغال  رشد  تولید،  رونق  ایجاد  ضمن 
بدون  را  داخلي  نیازهاي  صادرات،  توسعه 
این  لازمه  اما  کند،  تامین  واردات  به  اتکا 
مهم شناخت ظرفیتها و توانمندیهاي بخش 

معدن وصنایع معدني است.
جلسه  آخرین  پي  در  است؛  گفتني 
صادراتي،  سیاستهاي  هماهنگي  کارگروه 
به   10 از  مس  کنسانتره  صادرات  عوارض 
به 10، کنسانتره  از 25  کروم  پنج، سنگ 
از 25  از 20 به 12، کنسانتره روي  سرب 
جلسه  دراین  یافت.  کاهش  درصد   12 به 
به  صفر  از  اسفنجي  آهن  صادرات  عوارض 
10 درصد افزایش یافته است. بنا بر مصوبه 
این کارگروه، عوارض جدید از پانزدهم دي 

ماه اعمال شده است.
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روزنامه صبح ایران

کلانتری: هوای پاک هزینه می خواهد
تعطیل کردن شهر مشکل گشا نیست

در  اجتماعی  آسیب  ای  موضوع  گفت:  کشور  وزیر 
فضای مجازی جزو موارد نگران کننده است.

بررسی  بیست  یکصدو  در  فضلی  رحمانی  عبدالرضا 
نحوه استفاده از ظرفیت نهادهای دینی در مدیریت امور 
اجتماعی با رویکرد کاهش آسیب های اجتماعی گفت: در 
جلسه قبل بحث نهادهای دینی و همکاری و تاثیرگذاری 
آنها در حوزه آسیب های اجتماعی را داشتیم، گزارش هایی 
که ارائه شد و پیمایش هایی که از نظر علمی انجام شده 

بود، تاثیر نهادها را در حوزه اجتماعی بالا نشان می داد.
باید  داد:  ادامه  جلسه  این  مصوبات  به  اشاره  با  وی 
بتوانیم یک سند بالادستی همکاری بین نهادهای دینی داشته باشیم و تقسیم کار مناسب 
و تعیین تکلیف مشخصی برای هر حوزه داشته باشیم تا بتوانند نقش شان را بهتر ایفا کنند.

وزیر کشور تصریح کرد: گزارشی را در حوزه فضای مجازی داشتیم که گزارش بسیار 
دقیقی بود. موضوع آسیب های اجتماعی در فضای مجازی جزو موارد  نگران کننده است.
اعمال  با  تا  شد  ارجاع  کارگروهی  به  موضوع  این  کرد:  خاطرنشان  فضلی  رحمانی 
سیاست ها و اقداماتی نسبت به کاهش تاثیرگذاری فضای مجازی در آسیب های اجتماعی  
علمیه خواهران  از حوزه های  و درستی  اینکه گزارش دقیق  به  اشاره  با  اقدام شود. وی 
داشتیم، گفت: ما معتقدیم که با موضوع آسیب های اجتماعی فقط به صورت اجتماعی 
می توان برخورد کرد و بهترین روش در این حوزه هم این است که پیشگیرانه عمل کنیم 
لذا اگر بتوانیم با روش پیشگیرانه میتنی بر اجتماعی کردن مسئله را پیش ببریم موفق 

خواهیم شد.

آسیب های اجتماعی در فضای 
مجازی نگرانی کننده است

توسعه هوش مصنوعی 
موثر در صرفه جویی
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وزیر کشور تاکید کرد:

ستاری در امضای تفاهم نامه توسعه فناوری در حوزه آب و برق عنوان کرد:
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